
ŠŠKKOOLLNNÍÍ  KKRROONNIIKKAA
Základní škola Staňkov,

okres Domažlice, příspěvková organizace

Školní rok 2021/2022



Náš tým
 
Zaměstnanci školy: 
pedagogičtí pracovníci: 59  (32 +1 učitelka + 4 vychovatelky + 20 asistentek + 1 psycholožka)
provozní zaměstnanci: 14 (13 + 1 asistentka vedení)

Funkce ve škole
ředitelka školy                   Mgr. Jitka Suchá
zástupkyně ředitele          Mgr. Hana Janská

hospodářka školy                                        Veronika Kešnerová
koordinátor EVVO Mgr. Ivana Brožovská
koordinátor ICT Mgr. Miloslav Khas
koordinátor ŠVP Mgr. Věnceslava Schenková
výchovný poradce Mgr. Miriam Augustinová
metodik prevence Mgr. Jitka Suchá
zdravotník                                    Hana Žáčková
vedoucí vychovatelka školní družiny Petra Kočandrlová
vedoucí školní jídelny Pavla Valečková
školník, údržbář a topič Václav Valečka
velitel požární hlídky Mgr. Zdeněk Valečka
členové požární hlídky Mgr. Ivana Brožovská,Václav Valečka

Třídní učitelé
1. A Mgr.  Vladislava Čtveráčková
1. B Mgr.  Iva Holečková
2. A Mgr. Lucie Křepelová
2. B Mgr. Daniela Zámostná
3. A     Mgr. Tereza Leitlová
3. B      Mgr. Jana Zahálková
4. A Mgr. Alexandra Suchá
4. B Mgr. Jana Pluhařová ASC.
5. A Mgr. Radomíra Bláhová
5. B Mgr. Zuzana Valečková
6. A Mgr. Miriam Augustinová
6. B Mgr. Vojtěch Kuták
6. C      Mgr. Věnceslava Schenková 
7. A Mgr. Ivana Brožovská
7. B Mgr. Zdeněk Valečka
8. A Mgr. Jana Rendlová
8. B Mgr. Josef Janoušek
9. A Mgr.  David Šmíd
9. B Ing. Markéta Jindřichová

Ostatní pedagogičtí pracovníci: 
Mgr. Veronika Bártová, Ing. Lucie Boudová (PRN), Soňa Čániová, Kateřina Horáčková, Mgr. 
Tereza Karlovcová, Mgr. Miloslav Khas, Mgr.Thu Ha Leová, Mgr. Jana Nedvědová, Mgr. Jaroslav 
Šobr, Ing. Kristýna Štenglová, Mgr. Božena Tauberová, Bc. Radim Žáček, Petra Mašinová (pro 
ukrajinské žáky), Karolína Mikulková (nastoupila po S. Čániové), Marcela Hašková (nastoupila po 
K. Mikulkové)



ŠŠkkoollsskkáá  rraaddaa
Volební období od 1. 1. 2021 do 31. 12. 2023

Zástupci z řad pedagogických pracovníků 
Mgr. Zdeněk Valečka
Mgr. Ivana Brožovská
Mgr. Jaroslav Šobr

Zástupci z řad rodičů 
Bohumíra Černá
Kamila Sodomová
Petra Jirásková

Členové jmenovaní zřizovatelem školy (město Staňkov)
Mgr. Bc. Alexandr Horák, starosta města 
Zdeněk Strousek
Jiří Bek
 
Statutární předseda ŠR Zdeněk Strousek

Vychovatelky školní družiny:
Petra Kočandrlová, Pavlína Černá, Andrea Pavlíková Jungová, Marie Výrutová

školní psycholožka:
Mgr. Nikola Koptová

Asistentky žáka:
Petra Burská, Pavlína Černá, Ivana Gustová, Mgr. Ivana Hettlerová, Jana Jakubcová, Jaroslava 
Jozová  Neubauerová, Ivana Kacerovská, Marta Kaslová, Vlastimila Langová,  Eliška 
Martínková (odchod na MD), Marta Molton, Blažena Procházková, Denisa Rohlová, Petra 
Römanová, Marie Šedivá, Petra Tankóová, Magdaléna Vacíková, Marie Výrutová, Iveta 
Zachariášová, Hana Žáčková, Markéta Khásová, Marcela Bauerová

Intervence: Mgr. Miroslava Škampová

Kuchařky: Michaela Gabrielová, Pavlína Kroftová, Jiřina Špringerová, Eva Šporová, Renata 
Höllová

Uklízečky: Bohdana Valkounová, Petra Nohavcová, Eva Reitharová, Dana Janoušková, Renata 
Nešverová

Škola je i nadále zapojena v  projektu Pomáháme školám k úspěchu, a na naší škole pracují jako 
konzultantky Mgr. Mirka Škardová a Mgr. Gabriela Klečková, která byla ve 2. pololetí nahrazena 
Mgr. Kateřinou Jonášovou.



ZZÁÁŘŘÍÍ

ČČtteennáářřsskkýý  kklluubb
V září byl opět otevřen pro zájemce čtenářský a matematický klub. Čtenářský klub byl nabídnut 
žákům 6. ročníku. Bohužel všechny schůzky nemohly proběhnout prezenčně a část lekci 
čtenářského klubu proběhla distančně, jelikož kvůli pandemii nesmělo docházet k promíchávání 
dětí z různých tříd. 

PPřříípprraavvnnýý  ttýýddeenn
Školní rok pro pedagogické pracovníky začal již ve středu 25. srpna. Kromě běžných příprav na 
nový školní rok, pedagogické rady či opravných zkoušek byl pro všechny pedagogické pracovníky 
připraven také seminář M. Vybírala, na kterém si opět všichni připomněli, jak lépe zvládat obtížné 
situace ve škole, jak porozumět dětem a jak jim pomoci se zvládnutím jejich agrese.

DDaallššíí  šškkoollnníí  rrookk  ss  kkoorroonnaavviirreemm
Ani ve školním roce 2021/22 
bohužel nemoc Covid19 
nevymizela, a proto musíme ve 
škole dodržovat různá opatření.
Na začátku školního roku proběhlo 
preventivní screeningové testování 
žáků s frekvencí 3x po sobě, a to na 
začátku 1. vyučovací hodiny ve 
středu 1. září 2021, v pondělí 6. září 
2021 a ve čtvrtek 9. září 2021.
Na chodbách a ve všech společných 
prostorách nosíme roušky či 
respirátory a všichni také dbáme na 
zvýšenou hygienu. Po příchodu do 
školy či při vstupu do jídelny 

používáme  dezinfekci na ruce. Velmi často také probíhá testování všech žáků i pracovníků školy 
na Covid19.
I přesto se šíření nemoci nepodařilo zcela zastavit, takže třídy, v nichž se u někoho němoc zjistila, 
musely nastoupit do karanétny a zahájit výuku online.



ZZÁÁŘŘÍÍ
Adaptační kurz
Přechod z prvního na druhý stupeň je každoročně spojován s adaptačním kurzem, při kterém by 
se měli noví šesťáci seznámit se svými třídními učiteli.

Hned druhý školní den nám začal 
adaptační kurz. Ráno jsme přišli do 
školy, a kdo chtěl, převlékl se do 
indiánského oblečení. Pak jsme si 
vybrali nějaké indiánské jméno a 
vyrazili na hru do lesa. První 
společnou aktivitou byly pozdravy, kdy 
jsme si vyzkoušeli, jak se zdraví lidé 
různých národů. Cílem hry Indiánský 
kmen bylo připravit se během tří 
ročních období na zimu. Museli jsme 
ulovit koně, sehnat jim potravu a 
postavit přístřešek pro celý indiánský 
kmen. Na závěr hry proběhla 
indiánská hostina, při které jsme si 
také nazdobili a rozkrájeli nalezené 
dorty.

Po obědě jsme hráli hodně her na školní zahradě i v podkroví. Užili jsme si hru bingo, sochy, 
hádání názvů jídel a filmů … Přišel večer a s ním nejlepší část dne. Objednali jsme si pizzu. Před 
spaním v podkroví jsme si užili ještě hodně zábavy. A pak už nastala noc.
Pátek začínal snídaní ve školní jídelně, ke které jsme dostali rohlíky se šunkou a sýrem a čaj. 
Den pokračoval dalšími aktivitami ve třídách.
Uvědomili jsme si, že i celý den strávený se třídou může být super.

S. Kramerová, L. Blacký, B. Egerová, 6. ročník



ŘŘÍÍJJEENN
LLaammppiioonnoovvýý  pprrůůvvoodd
Na úterý 26. října naplánovala školní družina lampionový průvod. Sraz byl před školou, odkud v 
18.30 hodin vyrazil průvod na krátký okruh Staňkovem. Cesta trvala 30 minut a krásné 
rozsvícené lampiony rozzářily ulice, kterými jsme procházeli.

KKrroouužžeekk  SSOOUU  vv  DDoommaažžlliiccíícchh
    Na podzim nabídlo opět Střední odborné učiliště v Domažlicích našim osmákům technický 
kroužek. Během lekcí se naši žáci seznámili s 3D tiskem, ručním zpracováním kovů, interaktivní 
tabulí a podporou ICT.



LLIISSTTOOPPAADD
NNaa  ddeenn  sseessttřřiiččkkoouu

9. listopadu vyrazily deváté třídy na Střední zdravotnickou školu do 
Domažlic, kde pro ně byla připravena akce Na den sestřičkou. 
Deváťáci byli rozděleni do pěti skupin, ve kterých obcházeli různé 
učebny, v nichž se jim věnovali nejen pedagogové, ale i studenti 
střední školy, kteří se připravují na povolání zdravotníků. Naši žáci si 
prohlédli, jak to vypadá např. na operačním sále či na lůžkovém 
oddělení nemocnice, mohli si vyzkoušet nabírání krve z umělé paže 
a měření tepu. 

PPllaavváánníí  22..  aa  44..  ttřříídd
Přestože v tomto pololetí měl proběhnout plavecký kurz pro žáky 2. a 4. tříd, musel být kurz kvůli 
nepříznivě pandemické situaci pro žáky 4. tříd zrušen.



PPRROOSSIINNEECC



LLEEDDEENN  

Celé první pololetí školního roku 2021/2022 proběhlo v covidové atmosféře. Jednotlivé třídy 
střídavě byly ve školy a v karanténě. Zatímco některé třídy spadly do karantény i osmkrát, naše 
třída byla v prvním pololetí v karanténě jen jednou. Očkovaní žáci a žáci po nemoci mohli chodit 
do školy, kde se vzdělávali prezenčně, zatímco spolužáci v karanténě se vzdělávali online. Tento 
typ výuky  hybridní  byl velmi komplikovaný.
Nyní se každé pondělí musíme testovat. Při příchodu do školy si nasadíme roušky a 
vydezinfikujeme ruce. I do třídy vcházíme s rouškou, kterou můžeme sundat až poté, co se 
všichni otestujeme a zjistíme, že jsme všichni negativní. Zatímco ve třídách pak můžeme roušky 
konečně odložit, na chodbách a ve společných prostorách roušky musíme nosit stále. 
Na to, že je situace vážná, musíme říct, že to naše škola zvládá na jedničku. Pevně věříme, že 
se situace zase ještě zlepší a budeme se moci vrátit do normálního života.

P. Holinka, M. Veselý, T. Kopecký, 8. A

UUmměělléé  kklluuzziiššttěě
Některé třídy využívaly nabídku města, které zřídilo umělé kluziště na sokolovně, a chodily v 
zimních měsících během hodin tělocviku bruslit.



LLyyžžaařřsskkéé  kkuurrzzyy
Letos se opět podařilo po dvou letech navázat na tradici lyžařských kurzů, které vždy 

probíhaly na chatě Slavoj v Železné Rudě. V posledním lednovém týdnu na kurz vyrazili žáci 7. 
tříd, jejichž počet doplnili zájemci z řad deváťáků. 
Druhý únorový týden na kurz pak odjeli osmáci, jejichž kurz byl v loňském roce kvůli pandemii 
covidu zrušen. I jejich řady mohli rozšířit zájemci z 9. tříd. Zpočátku kurzy provázely 
nepříjemnosti nejen v podobě testování, ale i zjištění nemoci u dvou žáků před odjezdem. 
Nakonec se oba lyžařské kruzy vydařily,  a tak se řada žáků druhého stupně naučila skvěle 
lyžovat.

LLEEDDEENN    ÚÚNNOORR  



ÚÚNNOORR    BBŘŘEEZZEENN
OOkkrreessnníí  kkoollaa  oollyymmppiiáádd
I v letošním roce byli naší žáci úspěšní v okresních kolech 
olympiády ze zeměpisu a dějepisu. 
 V zeměpisné olympiádě 23. února žáci navázali na velmi úspěšný 
loňský rok. Tentokrát zcela ovládli naši sedmáci kategorii B  Filip 
Soldán byl první, Vojta Malík druhý a Ben Leitl třetí. A v kategorii C 
získal Jindra Jirásko 2. místo.
Jindrovi se dařilo i o měsíc pozděli na olympiádě v dějepisu. 
Podařilo se mu získat 1. místo. Všichni naši vítězové budou 
reprezentovat domažlický okres i v krajských kolech.

PPoo  jjaarrnníícchh  pprráázzddnniinnáácchh
Po návratu do školy z jarních prázdnin nás čekaly změny. Velmi 
příjemné bylo, že jsme konečně 14. března mohli odložit roušky!

Kvůli válce na Ukrajině se i do naší školy přihlásilo několik 
ukrajinských dětí. V současné době jsou ukrajinští žáci téměř ve 
všech třídách.

DDoopprraavvnníí  vvýýcchhoovvaa  aa  kkuurrzz  ppllaavváánníí
V březnu se naši čtvrťáci zúčastnili nejen besedy k dopravní výuce, ale také celý týden dojíždělii 
na plavání do domažlického bazénu. Přestože byl plavecký kurz kvůli růzým karanténám a 
proticovicovým opatřením neustále překládán, nakonec se čtvrťáci dočkali.

OOtteevvřřeennéé  hhooddiinnyy
30. března se konečně podařilo v rámci projektu PŠÚ otevřít několik hodin pro naše kolegy z 
připojených škol. Přestože jsme otevřené hodiny plánovali již v prvním pololetí, kvůli pandemii se 
termín několikrát musel překládat. Nyní to konečně vyšlo a naši školu navštívilo více než 20 
učitelů, kteří se podívali na probíhající výuku ve 4. třídě (vlastivěda), v 6. třídě (informatika), 7. 
třídě (přírodopis) a 9. třídě (dějepis).



DDUUBBEENN
ZZááppiiss  pprrvvňňááččkkůů
V úterý 5. dubna, po dvou letech, kdy probíhal zápis do školy online, jsme v naší škole mohli 
přivítat budoucí prvňáčky "naživo". Do školy jich zavítalo 52 i v doprovodu svých rodičů. Do první 
třídy se jich zapsalo 44, o odklad školní docházky požádali rodiče pro 8 dětí. Zápis připravily se 
svými kolegyněmi učitelky budoucích prvních tříd, a to paní učitelky Jana Zahálková a Tereza 
Leitlová. Velkými pomocníky při zápisu byli naši deváťáci, kteří děti s rodiči po škole provázeli.

UUkklliiďďmmee  ssii  ČČeesskkoo
Ve středu 12.  dubna se většina tříd naší školy zapojila do akce Ukliďme si Česko. Po krátkcýh 
besedách a povídání během první vyučovací hodiny třídy vyrazily do okolí Staňkova, kde se v 
blízkém okolí našeho města snažily vysbírat veškeré odpadky, které tam nepatří. Byli jsme rádi, 
že po pár "covidových" letech se akce opět mohla uskutečnit.



DDUUBBEENN

PPeeddaaggooggiicckkáá  rraaddaa  aa  ttřřííddnníí  sscchhůůzzkkyy
Ve středu po Velikonocích proběhla nejdříve pedagogická rada, na kterou navazovaly třídní 
schůzky. Opět to byly schůzky, které po několika letech konečně neproběhly online, ale naživo.

UUkkrraajjiinnššttíí  ssppoolluužžááccii
Od začátku války na Ukrajině se do naší 
školy přihlásilo již 16 žáků. Navštěvují 
většinu ročníků. 
Děti se každý den první dvě hodiny učí 
společně český jazyk, další výuka 
probíhá podle rozvrhu v jejich 
kmenových třídách. Zdá se, že se 
postupně začleňují do třídních 
kolektivů. 
Před velikonočními prázdninami vyrazili 
naši ukrajinští spolužáci na výlet do 
Horšovského Týna. Užili si nejen krásné 
počasí, které je provázelo zámeckým 
parkem, ale i nádherné interiéry hradu a 
zámku. 



DDUUBBEENN
TTeeaammbbuuiillddiinngg,,  vvzzdděělláávváánníí  ii  rreellaaxx
V pátek 22. dubna část našeho pedagogického sboru vyrazila na  teambuildingovou akci do 
hotelu Zach v blízkosti Nýrské přehrady. Během víkendové akce jsme si dopřáli především relax, 
ale i školení v oblasti ICT. Seznámili jsme se nejen s novou revizí RVP, ale zkusili jsme 
programovat ozoboty, BEEBOTY, vytvářeli interaktivní videa a učili se efektivněji využívat např. 
aplikaci Kahoot!. Doufáme, že nám nové zkušenosti pomohou ve výuce. 



KKVVĚĚTTEENN

Po dvou letech, kdy se nekonaly žádné 
sportovní akce, jsme se konečně mohli 
účastnit oblíbeného ffoottbbaalloovvééhhoo  ttuurrnnaajjee 
školních týmů v Domažlicích.
Úspěch jsme zaznamenali především s 
mladšími žáky (1.  3. třída), se kterými jsme 
v konkurenci 10 týmů vybojovali skvělé třetí 
místo. Z turnaje jsme si domů odvezli nejen 
medaile a diplom s pohárem, ale téké 
fotbalový míč, který využijeme v hodinách 
tělocviku.
I když jsme v kategorii 4. až 5. tříd nebyli tak 
úspěšní jako mladší žáci, přesto jsme si 
turnaj náležitě užili.  

PPoo  ddlloouuhhéé  ccoovviiddoovvéé  ppaauuzzee  lleettooss  ooppěětt  pprroobbííhhaallyy  vvěěddoommoossttnníí  aa  ssppoorrttoovvnníí  ssoouuttěěžžee..  VVeellmmii  ssee  nnaaššiimm  
žžáákkůůmm  ddaařřiilloo  vv  oollyymmppiiááddáácchh  zzee  zzeemměěppiissuu,,  dděějjeeppiissuu  aa  ppřříírrooddooppiissuu..  

Na všechny olympiády se žáci museli připravovat 
nejen v hodinách, ale i nad rámec běžné výuky.  
Úspěch zaznamenal v dějepisné olympiádě Jindra 
Jirásko, který vyhrál okresní kolo a postoupil do 
krajského kola, kde byl úspěšným řešitelem. Vedla 
ho paní učitelka Slávka Schenková.
Úspěšné tažení předvedli žáci v zeměpisné 
olympiádě. Naši sedmáci ve své kategorii obsadili 
v okresním kole všechna tři první místa. Všichni tři 
žáci  Filip Soldán, Vojta Malík a Ben Leitl tak 
postoupili do krajského kola. V okresním kole 
zabodoval ve své kategorii  deváťák Jindra Jirásko, 
který postoupil do krajského kola ze 2. místa. 
Skvělé výsledky jsme měli i v biologické 
olympiádě, kde Nikola Zajícové ze 7. A obsadila v 
okresním kole 2. místo a v krajském kole se 
umístila na  3. pozici. Žáky na biologickou a 
zeměpisnou olympiádu naprosto skvěle připravila 
paní učitelka Ivana Brožovská.
Úspěchy nás nesmírně těší, protože naši žáci 
skvěle obstáli nejen v konkurenci základních škol, 

ale i gymnázií.



KKVVĚĚTTEENN
VV  kkvvěěttnnuu  nnaaššee  oossmméé  ttřřííddyy  nnaavvššttíívviillyy  nněěkkoolliikk  aakkccíí,,  kktteerréé  jjiimm  mmaajjíí  ppoommooccii  ss  vvoollbboouu  ssttřřeeddnníícchh  šškkooll,,  
nnaa  kktteerrýýcchh  bbyy  ppoo  uukkoonnččeenníí  zzáákkllaaddnnííhhoo  vvzzdděělláávváánníí  cchhttěěllii  žžááccii  ppookkrraaččoovvaatt..

VVýýlleett  nnaa  ÚÚřřaadd  pprrááccee  vv  DDoommaažžlliiccíícchh
Protože jsme už v osmé třídě a brzy se budeme rozhodovat o svém budoucím povolání, na pátek 
6. 5. jsme měli naplánovanou cestu na úřad práce.
V 7:52 jsme nasedli na vlak a odjeli do Domažlic. Došli jsme na úřad práce, kde jsme se rozdělili 
na dvě skupiny. První skupina si šla vyslechnout prezentaci a druhá měla rozchod po náměstí v 
Domažlicích, kde jsme si mohli koupit jídlo či nějaké suvenýry.
Po hodině a půl jsme se vystřídali. Po příchodu do místnosti jsme se posadili a paní s pánem nás 
uvítali. Následovala prezentace, ve které jsme se dozvěděli, jak úřad funguje. Poté nám vysvětlili, 
jaké jsou možnosti v 9. třídě, jak funguje podání přihlášek i samotné přijímačky. Po prezentaci 
jsme měli šanci nahlédnout do šanonů. Ty obsahovaly informace o různých profesích či 
povoláních. Šanony byly rozdělené podle barev, např. zelený znamenal práce vyžadující vysokou 
školu.
Návštěva úřadu práce se nám velice líbila a  pomohla nám při rozhodování o středních školách. 
                                                              
SSOOŠŠ  AA  SSOOUU  HHoorrššoovvsskkýý  TTýýnn  aa  ssttaatteekk  HHoorrššoovv
Dne 27. 5. 2022 jsme společně s 8. A vyrazili na statek v Horšově a do Horšovského Týna, kde je 

Střední odborná škola a Střední odborné učiliště.
Nejprve jsme jeli na statek, kde jsme se rozdělili do čtyř 
skupin. Následně nám studentky ukázaly chod statku, 
dobytek a v neposlední řadě pracovní náčiní. Nejvíc se 
nám líbila zvířata, a to zejména krávy, koně a také 
králíci. Na konci prohlídky jsme dostali muffiny od 
studentů oboru kuchař/číšník.
Po skončení programu na farmě jsme přejeli do 
Horšovského Týna, kde jsme se rozdělili na holky a 
kluky. Holky se seznámily s oborem Předškolní a 
mimoškolní pedagogika. Zde jsme si prošly třídy a 
zavítaly do Dětského centra, kde jsou děti, které ještě 
nechodí do školky. Kluci navštívili obor Mechanik opravář 
motorových vozidel.
Celý výlet se vydařil a moc se nám líbil. Myslíme si, že 
díky tomu mají někteří z nás představu, kam se budou 
hlásit. 

Adéla Tauerová a Tereza Hamršmídová, 8.B

31. května proběhl tradiční ssppoorrttoovvnníí  ddeenn, který pro 
žáky z prvního stupně připravily sedmé třídy s paní 
učitelkou Brožovskou a panem učitelem Valečkou.



SSppoorrttoovvnníí  uuttkkáánníí  uuččiitteellůů  aa  ddeevvááťťáákkůů
Během května a čevna se několikrát 
utkaly týmy učitelů a žáků devátých 
tříd, aby porovnaly svoje síly ve 
florbalu, fotbalu, volejbalu a 
babynohejbalu.
Přestože učitelé měli jasnou 
převahu, zápasy si užili všichni 
přítomní  hráči i fanoušci.

KKVVĚĚTTEENN
SSppoolleeččnnýý  vvýýlleett  ddoo  PPllzznněě  ss  ppaarrttnneerrsskkoouu  šškkoolloouu  zz  RReeggeennssttaauuffuu
Po dvou letech covidového odloučení se naší škole podařilo opět navázat spolupráci s 
partnerskou školou z německého Regenstaufu. Účelem partnerství je seznámení žáků obou škol, 
které ze začátku probíhalo pouze přes vyměněné dopisy, později přes online setkání. Nakonec 
jsme s vybranými žáky vyrazili společně poznávat Plzeň. Výlet do Plzně se uskutečnil ve středu 
11. 5. 2022. Za českou stranu se výletu zúčastnilo sedm žáků devátých tříd z německé jazykové 
skupiny, za německou stranu přijelo šest žáků šestých tříd tamějšího českého jazykového kurzu. 

Všichni jsme se sešli na hlavním nádraží v Plzni, kde jsme si vyměnili první poznatky z 
cesty a konečně se viděli „naživo“. Zpočátku mezi námi a německými dětmi panovala lehká 
nervozita, ale stačilo několik prvních vět a nervozita byla tatam. Naší první zastávkou v Plzni byla 
vyhlídková věž, ze které jsme se rozhlédli po městě. Pak jsme se vydali směrem k plzeňskému 
pivovaru a stadionu ve Štruncových sadech. Pokračovali jsme kolem Mlýnské strouhy, kde se 
rozpovídali hlavně zástupci rybářů z obou zemí a hodnotili rybí zástupce plavající ve vodě. 
Velkým úspěchem byla procházka Křižíkovými a Šafaříkovými sady k sochám Spejbla a 
Hurvínka. Tady jsme udělali několik fotek. Nejvíce se dětem líbila zastávka v menší cukrárně na 
náměstí. Zde jsme se občerstvili a pak mohli pokračovat dál. Po návštěvě Informačního centra a 
okružní cestě po náměstí Republiky jsme se dostali do OC Plaza, kde byl menší rozchod. Cestou 
zpátky na nádraží jsme prošli kolem synagogy a Velkého divadla a přes Smetanovy sady až k 
Františkánskému klášteru. 
Čas vymezený na společný výlet se ale rychle krátil. Doufáme, že se nám podaří uskutečnit 
nějaký podobný výlet, ale tentokrát v Německu.

Radim Žáček



ČČEERRVVEENN
Poslední školní měsíc se nesl nejen v duchu zkoušení a písemných prací, ale také byl naplněn  
šškkoollnníímmii  vvýýlleettyy.
Šesťáci vyrazili hned 1. června na naučnou stezku Povydří. Po jejím absolvování je čekal ještě 
hrad a zámek Velhartice.

A výlety dalších tříd samozřejmě následovaly.
1. ročník  ZOO Plzeň
2. ročník  ZOO Plasy
3. ročník  Hracholusky
4. ročník  Koněprusy
5. ročník  Techmánie Plzeň
7. ročník  Sušicko
8. ročník  JUMB aréna, ZOO Plzeň
9. ročník  Annín, Radyně
Skupina UA  Plzeň Muzeum loutek



ČČEERRVVEENN
ŽŽáákkoovvsskkýý  pplleess
Po roční pauze opět deváťáci se svými třídními učiteli připravili žákovský ples. V pořadí již 14. 
ples se uskutečnil v pátek 3. června. 
Předtančení, šerpování, překvapení, která si připravili tradičně nejen deváťáci, ale i učitelé, a 
všechna další vystoupení se vydařila ke spokojenosti všech v naprosto zaplněném sále.

RRuuččiiččkkyy  kkrraajjee
14. června vyrazili naši osmáci do Plzně, kde se konala 
akce Ručičiky kraje, na které se prezentovaly školy 
Plzeňského kraje. Dětem se akce líbila, protože opět 
některým pomohla získat lepší představu o volbě své 
budoucí školy, svého budoucího povolání.



ČČEERRVVEENN

I v letošním školním roce byly našim žákům nabídnuty zzáájjmmoovvéé  kkrroouužžkky, i když se některé z nich 
kvůli covidové situaci rozběhly až ve 2. pololetí. Zájem byl nejen o sportovní kroužek florbalu, ale 
i pěvecký, keramický či jazykový.

SSppoorrttoovvnníí  ddeenn  pprroo  11..  aa  22..  ttřřííddyy
V pátek 24. června proběhl sportovní den pro 1. a 2. třídy naší školy. Akci si připravili žáci 6. C v 
rámci výuky výchovy ke zdraví.
Celkem pro prvňáčky a druháky připravili sedm stanovišť. Děti například skákaly v pytlích, házely 
míčky na cíl, běhaly slalom či skákaly po jedné noze. Nejvíce je zaujala střelba na branku.
Zatímco ráno nám ještě počasí přálo a prvňáčkové si mohli zasoutěžit venku na školním hřišti, 
druháci už soutěžili v tělocvičně, protože přišel drobný déšť.
Za své výkony všichni dostali sladkou odměnu, medaili a diplom. Sportovní den si užili všichni.



ČČEERRVVEENN
Ve druhé polovině června byla pro naše žáky připravena ještě celá řada dalších akcí. Žáci 2. 
stupně se zúčastnili besedy Cestování s handicapem a v místním kině zhlédli film Zátopek.
Všechny třídy také vyrazily do přírody na vycházku s brannými prvky.

Prvňáčci byli v předposledním červnovém týdnu  ppaassoovváánnii  nnaa  ččtteennáářřee v místní knihovně.

AAkkccee  pprroo  ddeevvááťťáákkyy
Nejvíce akcí bylo samozřejmě připraveno pro naše deváťáky, se kterými se v tomto školním roce 
rozloučíme.
Mezi ty nejzajímavější patří sportovní den v Holýšově, během kterého se naši žáci utkali s 
deváťáky z jiných základních škol.

Zajímavou akci byly určitě Dračí lodě, kdy na Babyloně soutěžili naši deváťáci s týmy ze 
základních i středních škol.

Odměnou pro žáky byl i piknik, který proběhl na školní zahradě předposlední den školy.

A tou poslední tečkou bylo slavnostní předání vysvědčení na radnici.



ČČEERRVVEENN

ŠŠkkoollnníí  rrookk  22002211//22002222  bbyyll  uukkoonnččeenn  3300..  ččeerrvvnnaa  ssee  447722  žžáákkyy..

SSllaavvnnoossttnníí  uukkoonnččeenníí  šškkoollnnííhhoo  rrookkuu
V úterý 28. června v Lidovém domě ve Staňkově proběhlo slavnostní ukončení tohoto školního 
roku. Milou tečkou na závěr bylo vystoupení žáků devátých ročníků.

A na úplný závěr vystoupila s proslovem paní ředitelka, která všem poděkovala za práci v 
uplynulém roce, poblahopřála našim nejlepším žákům za skvělou reprezentaci školy a také 
samozřejmě popřála všem krásné prázdniny.


